

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: TAQA Arabia and The Golden Triangle Economic Zone (GTEZ) Ink a Cooperation Protocol for the implementation of Industrial Zone Utilities in Safaga City – in the Golden Triangle**

**الموضوع: طاقة عربية والهيئة العامة للمنطقة الاقتصادية للمثلث الذهبي توقعان بروتوكول تعاون بغرض تنفيذ أعمال المرافق الأساسية للمنطقة الصناعية بمدينة سفاجا بالمثلث الذهبي**

Taqa Arabia and the Golden Triangle Economic Zone Authority, has signed a cooperation protocol with The Golden Triangle Economic Zone (GTEZ) for the implementation and providing basic utilities for investors within the 9.1 industrial zone in Safaga City. This aligns with Egypt's strategy to accelerate development, investment, and added value projects in this area, aiming to achieve sustainable development goals and attract both local and international investments.

وقعت شركة طاقة عربية والهيئة الاقتصادية للمثلث الذهبي بروتوكول تعاون بغرض تنفيذ وتوفير المرافق الأساسية للمستثمرين داخل المنطقة الصناعية ٩,١ بمدينة سفاجا بمحافظة البحر الأحمر، ويأتي ذلك تماشياً مع استراتيجية الدولة المتمثلة في الإسراع في وتيرة التنمية ومشروعات القيمة المضافة للمنطقة، بهدف تحقيق أهداف التنمية المستدامة واستقطاب الاستثمارات المحلية والدولية.

The two parties agreed to collaborate on implementing the infrastructure that serves the industrial zone. This includes establishing and operating electricity networks, whether through conventional power solutions or renewable energy alternatives; constructing natural gas distribution networks, either by connecting to the national grid or using compressed natural gas solutions; providing water suitable for industrial and agricultural purposes; implementing sewage and industrial networks, in addition to facilities for distributing petroleum products and managing waste to ensure sustainable development.

واتفق الطرفان على التعاون المشترك بغرض تنفيذ البنية التحتية التي تخدم المنطقة الصناعية، بما يتضمنه ذلك من إنشاء وتشغيل شبكات الكهرباء، سواء من خلال الحلول التقليدية أو بدائل الطاقة المتجددة، وإنشاء شبكات توزيع الغاز الطبيعي، سواء عبر الربط مع الشبكة القومية أو عبر استخدام الغاز المضغوط، وتوفير مياه صالحة للاستخدامات الصناعية والزراعية، وتنفيذ شبكات الصرف الصحي والصناعي، بالإضافة إلى مرافق توزيع المنتجات البترولية وإدارة المخلفات لضمان التنمية المستدامة.

**Mohamed Zakaria Al-Askalani**  
Investor Relations Officer



Cairo 27 January 2025

محمد زكريا العسقلاني  
مسئول علاقات المستثمرين



القاهرة في ٢٧ يناير ٢٠٢٥